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Postadress: Uppsala kommun, kommunstyrelsen, 753 75 Uppsala  

Besöksadress: Stadshusgatan 2 

Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 

E-post: kommunledningskontoret@uppsala.se 

www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Kommunfullmäktiges protokoll måndagen 
den 24 februari 2025 

Plats och tid  

Stadshuset, kommunfullmäktigesalen, klockan  13:15-21:55,  
ajournering klockan 15:00-15:35, 17:50-18:50, 20:17-20:29 

Paragrafer  

45-90 

Justering  

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 

beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet.  

Protokollet justeras av följande personer:  

Klas-Herman Lundgren (S), ordförande  

Per-Olof Forsblom (V), justerare 
Magnus Wikberg (KD), justerare 

Sekreterare  

Sara-Carin Öhman, kommunsekreterare  

  

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

mailto:kommunledningskontoret@uppsala.se
http://www.uppsala.se/
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

Närvarande vid kommunfullmäktiges sammanträde  
24 februari 2025 

 

Närvarande ledamöter Paragrafer Närvarande ledamöter Paragrafer 

Erik Pelling (S)  Ingela Ekrelius (V)  

Eva Christiernin (S) §§ 45–63 Artemis Lumarker (V)  

Helena Ersson (S) §§ 64–90 Anna Johansson Dahl (V)  

Pavlos Cavelier Bizas (S)  Anette Fischer (V)  

Ulrik Wärnsberg (S)  Per-Olof Forsblom (V)  

Asal Gohari (S)  Monica Lindgren Petersson (V)  

Patrik Hedlund (S) §§ 45–67 Kent Kumpula (SD)  

Kia Solid (S)  David Perez (SD) §§ 45–67 

Klas-Herman Lundgren (S)  Lisen Burmeister (SD) §§ 66–90 

Elnaz Alizadeh (S) §§ 64–90 Anders Sehlin (SD) §§ 50–90 

Carl Lindberg (S)  Alexander von Uckermann (SD)  

Hilde Klasson (S)  Mattias Jansson (SD)  

Rafael Waters (S)  Emil Eneblad (SD)  

Maria Patel (S)  Ehsan Nasari (C)  

Tobias Lundblad (S)  Nora Karlsson (C) §§ 45–66 

Agneta Gille (S) §§45–66 Jonas Petersson (C)  

Loa Mothata (S)  Olle Romlin (C)  

Peder Granath (S)  Viviane Obaid (C) §§ 45–66 

Agneta Erikson (S)  Mattias Johansson (C)  

Staffan Yngve (S)  Mats Åhlund (C)  

Therez Almerfors (M)  Jonas Segersam (KD)  

Sofia Andersson (M)  Leif Boström (KD)  

Marta Obminska (M)  Evelina Solem (KD)  

Fredrik Hultman (M)  Eva Moberg (KD)  

Kristian Ljungberg (M)  Christian Hermanson (KD) §§ 45–67 

Cecilia Forss (M)  Magnus Wikberg (KD)  

Christopher Lagerqvist (M) §§ 67–90 Linda Eskilsson (MP)  

Linn Akre Fall (M) §§ 69–90 Erik Wahlström (MP)  

Markus Lagerquist (M)  David Ling (MP)  

Robin Kronvall (M)  Klara Ellström (MP)  

John Manders (M)  Jennie Claesson (L)  

Magnus Åkerman (M)  Susanne Åhlander (L)  

Mårten Blix (M)  Anders Wallin (L) §§ 54–90 

Mats Gyllander (M)  Anders A Aronsson (L)  

Tobias Smedberg (V)  Ludvig Arbin (L)  

Hanna Victoria Mörck (V)  Stefan Hanna (UP)  

Karolin Lundström (V)  Lina Hamberg (UP)  

Lalla Andersson (V)     
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 
Tjänstgörande ersättare Paragrafer Ej tjänstgörande ersättare 
Dima Sarsour (S) 
 

64–90 Kijan Karimi (S) 
 Petri Lähteenmäki (S) 

 
45–90 Magnus Åhrgren (S) 

 Monica Östman (S) 
 

45–63, 67–90 Kerstin Vestman (S) 
 Erik Dagnesjö (S) 

 
45–90 Bertil Brunn (S) 

 Caitlin Mc Evoy (S) 
 

45–63, 68–90 Mattias Jansson (M) 
 Anders Grönvall (S) 

 
45–90 Anna-Karin Westerlund (M) 

 Madeleine Andersson (M) 
 

45–66 Lars Harlin (M) 
 Mathias Kullberg (M) 

 
45–68 Ulrika Karlsson (M) 

 Erik Wiklund (V) 
 

45–61, 64–90 

 

Karin Bennemo (V) 
 Karin Karelius (V) 

 
62–63 Huseyin Alpergin (V) 

 Dominicus Bäckström (SD) 
 

45–90 Victor Sjöstedt (SD) 
 Jasmine Bengtsar (SD) 

 
45–49, 68–90 Camilla Amft (KD) 

 Jan-Olov Råman (SD) 
 

45–65 Saga Karlsson (MP) 
 Tilde Lind (C) 

 
67–90 Peter Nordgren (L) 

 Victor Zhao Jansson (C) 
 

67–90 Lars Björndahl (UP) 
 Viktoria Lautmann (KD) 

 
68–90 Carina Kumlin (UP) 

 Susanne Engström (MP) 
 

45–90  
Erik Berg (L) 
 

45–53  
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 45 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Per-Olof Forsblom (V) och Magnus Wikberg (KD) till justerare, 

2. att utse Anette Fischer (V) och Leif Boström (KD) till ersättare för justerarna, 

samt 
3. att justeringen sker digitalt på onsdagen den 5 mars 2025. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 46 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut  

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan med följande ändring: 

ärende 31. ”Svar på motion om investering i Fyrishov från Kristian P Ljungberg 
(M) med flera” behandlas i gemensam debatt med ärende 10. ”Förlängd 

livslängd för Fyrishovs baddel till 2045”.  
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 47  

Inlämnade frågor till kommunfullmäktige 24 
februari 2025 

KSN-2025-00023 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att inlämnade frågor får ställas och besvaras under kommunfullmäktiges 

sammanträde den 24 februari 2025. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade frågorna och 

bedömer att de får ställas. 

Inlämnade frågor 

• Fråga om fler småhus från Therez Almerfors (M) 

• Fråga om koncernbidrag till Uppsala Stadsteater från Ehsan Nasari (C) 

• Fråga om möjlighet till tidigare skolstart för särbegåvade barn från Jennie 
Claesson (L) 

• Fråga om naturbruksprogram från Ehsan Nasari (C) 

• Fråga om Rum för motstånd från Mattias Johansson (C) 

• Fråga om Skarholmen från Therez Almerfors (M) 

• Fråga om Ukraina från Nora Karlsson (C) 

• Fråga om utebliven bortforsling av avverkade träd från Jasmine Bengtsar (SD) 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 

bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 48  

Fråga om fler småhus från Therez Almerfors 
(M) 

KSN-2025-00023 

 

Therez Almerfors (M) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 

(S) som besvaras av densamma.  
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 49  

Fråga om koncernbidrag till Uppsala 
Stadsteater från Ehsan Nasari (C) 

KSN-2025-00023 

 

Ehsan Nasari (C) har ställt en fråga till Uppsala Stadshus AB:s ordförande Stefan Hanna 

(UP) som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 50  

Fråga om möjlighet till tidigare skolstart för 
särbegåvade barn från Jennie Claesson (L) 

KSN-2025-00023 

 

Jennie Claesson (L) har ställt en fråga till utbildningsnämndens ordförande Eva 

Christiernin (S) som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 51  

Fråga om naturbruksprogram från Ehsan 
Nasari (C) 

KSN-2025-00023 

 

Ehsan Nasari (C) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 

som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 52  

Fråga om Rum för motstånd från Mattias 
Johansson (C) 

KSN-2025-00023 

 

Mattias Johansson (C) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 

(S) som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 53  

Fråga om Skarholmen från Therez Almerfors 
(M) 

KSN-2025-00023 

 

Therez Almerfors (M) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 

(S) som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 54  

Fråga om Ukraina från Nora Karlsson (C) 

KSN-2025-00023 

 

Nora Karlsson (C) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 

som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 55  

Fråga om utebliven bortforsling av avverkade 
träd från Jasmine Bengtsar (SD) 

KSN-2025-00023 

 

Jasmine Bengtsar (SD) har ställt en fråga till gatu- och samhällsmiljönämndens 

ordförande Rafael Waters (S) som besvaras av densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 56  

Inlämnade interpellationer till 
kommunfullmäktige 24 februari 2025 

KSN-2025-00022 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att inlämnade interpellationer får ställas och besvaras på 

kommunfullmäktiges kommande sammanträde.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade interpellationerna 

och bedömer att får ställas.  

Inlämnade interpellationer 

• Interpellation om brandskyddet i Uppsalas skolor från Jennie Claesson (L) 

• Interpellation om de lokalt införda tillämpningsreglerna för byggandet från 
Jasmine Bengtsar (SD) 

• Interpellation om Stadsteaterns underskott från Jonas Segersam (KD) 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 57  

Inlämnade motioner till kommunfullmäktige 
24 februari 2025 

KSN-2025-00021 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att inlämnade motioner överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

Inlämnade motioner 

• Motion om utveckling av Skarholmen från Kent Kumpula (SD) 

• Motion om framkomlighet i Uppsala från Kent Kumpula (SD) 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 58  

Anmälningsärenden till kommunfullmäktige 
24 februari 2025 

KSN-2025-00024 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att lägga förteckningen över anmälningsärenden till protokollet. 

Anmälningsärenden 

• Kommunrevisionens granskning av kommunens förebyggande arbete mot 

välfärdsbrott 

• Rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL tredje kvartalet 2024 från 

socialnämnden 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 59  

Avsägelser vid kommunfullmäktige 24 
februari 2025 

KSN-2025-00008 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att entlediga Kerstin Gauffin (KD) från uppdraget som ersättare i miljö- och 

hälsoskyddsnämnden,  
2. att entlediga Karolina Karlsson (M) från uppdraget som ersättare i 

utbildningsnämnden, samt 
3. att entlediga Hannah Fichtel (S) från uppdraget som ersättare i idrotts- och 

fritidsnämnden. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll från valberedningen 20 februari 2025 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller valberedningens förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 60  

Fyllnadsval vid kommunfullmäktige 24 
februari 2025 

KSN-2025-00008 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Emelie Lekander (S) till ersättare i idrotts- och fritidsnämnden,  

2. att utse Monica Rilvén (C) till suppleant i Uppsala kommun skolfastigheter AB, 
3. att bordlägga val av ersättare (KD) i miljö- och hälsoskyddsnämnden, samt  

4. att bordlägga val av ersättare (M) i utbildningsnämnden. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll från valberedningen 20 februari 2025 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller valberedningens förslag. 
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 61  

Val av nämndemän till Uppsala tingsrätt för 
mandatperioden 1 januari 2024 - 31 december 
2027 

KSN-2023-00118 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Carin Olin (V) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt,  
2. att utse Karolina Göranzon (V) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt,  

3. att utse Linus Edström (C) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt,  

4. att utse Christian Inzaina (SD) till nämndeman vid Uppsala tingsrätt, samt  
5. att bordlägga val av nämndeman (S) vid Uppsala tingsrätt.  

Sammanfattning 

Uppsala tingsrätt har entledigat Staffan Harling, Torbjörn Björlund, Birthe Fridh, 

Hedvig Stenberg och Liselott Neric från uppdragen som nämndemän och hemställt till 

kommunfullmäktige att utse efterträdare. 

Beslutsunderlag 

• Protokoll från valberedningen 20 februari 2025 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller valberedningens förslag. 

  



Sida 21 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 62  

Förlängd livslängd för Fyrishovs baddel till 
2045 

KSN-2024-03781 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att uppdra till Uppsala kommun arenor och fastigheter AB att genomföra de 

underhålls och renoveringsåtgärder som krävs för att möjliggöra en fortsatt 
drift av Fyrishovs baddel fram till 2045, enligt bilaga 1, samt 

2. att det görs en utredning om kommersiella aktörers intresse att uppföra och 
driva en anläggning för familjebad / äventyrsbad. 

Sammanfattning 

Uppsala kommun arenor och fastigheter AB (UKAF) inkom under hösten 2024 med en 
rapport som visar att Fyrishovs baddel kan hållas i drift till 2045. Detta under 
förutsättning att underhålls och renoveringsåtgärder genomförs inom den närmsta 

åren. Att hålla Fyrishovs baddel i drift fram till 2045 innebär flera positiva effekter, 
särskilt avseende ekonomi, hållbarhet och badkapacitet. Investeringskostnaden för 

underhålls -och renoveringsåtgärderna uppskattas till 186 miljoner. 

Investeringsfinansiering och kostnader för löpande drift kräver en ökad 

uppdragsersättning på 9 miljoner årligen från 2026. 

Beslutsunderlag  

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 37 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 30 

• Tjänsteskrivelse daterad 20 december 2024 

• Bilaga 1, Rapport från UKAF avseende förlängd livslängd Fyrishovs bad. 

Yrkanden 

Peder Granath (S), Stefan Hanna (UP), Karin Karelius (V), Linda Eskilsson (MP), Tobias 

Smedberg (V), Jennie Claesson (L), Erik Pelling (S), Anders Grönvall (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  
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Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

Jonas Segersam (KD), Ehsan Nasari (C), Dominicus Bäckström (SD), Kristian Ljungberg 
(M), Jennie Claesson (L) och David Perez (SD) yrkar att det görs en utredning om 
kommersiella aktörers intresse att uppföra och driva en anläggning för familjebad / 

äventyrsbad. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett huvudförslag och ett tilläggsyrkande.  

Därefter finner ordföranden att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag.  

Därefter ställer ordföranden Jonas Segersams (KD) tilläggsyrkande mot avslag. 

Omröstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande omröstningsproposition: 
Rösta Ja för att avslå tilläggsyrkandet, rösta Nej för att bifalla tilläggsyrkandet. 

Med 39 ja-röster mot 40 nej-röster och 2 ledamöter som avstår från att rösta finner 

ordföranden att kommunfullmäktige bifaller tilläggsyrkandet.  

Reservationer 

Moderaterna (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med 

följande motivering: 
Moderaterna har varit drivande i att Fyrishov ska rustas upp och att det ska 

prioriterats. Tidigare har vi fått höra att Fyrishov var utdömt och att det inte var 

möjligt, det är nu motbevisat. Det är glädjande att uppsalaborna för en lång till 

framöver kommer kunna ta del av Fyrishov och dess utbud men vi hade gärna sett 
att denna satsning skett tidigare. Vidare anser vi att det är bättre att renovera den 

nuvarande anläggningen i Gottsunda i stället för att bygga nytt. Gällande ett 

framtida familjebad/äventyrsbad vill vi tillsätta en utredning för att se hur det 

skulle kunna bedrivas i privat regi då vi inte tycker det ska belasta 
skattekollektivet, och är glada att vi fick igenom detta i voteringen. 

Sverigedemokraterna (SD) reserverar sig mot beslutet gällande att-sats 1 med följande 
motivering: 

Sverigedemokraterna är positiva till förslaget om att bevara Fyrishovs 

badanläggning längre än vad som tidigare bedömts som möjligt. Uppsala har ett 
stort behov av bad och främst simhallar. Det underlättar även att behovet av ny 

kapacitet minskar då styrets nya anläggningar visat sig bli både felplacerade och 
fördyrade. Titta exempelvis på den nya badanläggningen i Gottsunda som 

budgeterats för hela 648 miljoner kronor, något som är närmast dubbelt så dyrt 

som liknande badanläggningar. 
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Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 
Det är helt rätt att förlänga Fyrishovs bandel till 2045. Utvecklingspartiet 

demokraterna anser att det Fyrishov representerar planmässigt ska ses som 

mer än en hundraårig verksamhetsplan. 

Kortsiktigt anser UP att denna investering är mycket viktigare än att bygga ett 
nytt bad i Gottsunda. Utvecklingspartiet demokraterna anser att det är helt fel 
att de kommande tjugo åren bygga ett nytt bad i Gottsunda. Även 
Gottsundabadet bör istället få en förlängd livslängd. 

Jennie Claesson (L) anmäler följande särskilda yttrande: 

Det är glädjande att vi både kan förlänga livslängden för Fyrishovs baddel och 
samtidigt planera för nybyggnation vid Gränby. Uppsala växer och behovet av 

fler simhallar är stort. Simkunnighet är en livsviktig färdighet och vi vill 
säkerställa att alla barn och vuxna får möjlighet att lära sig simma i moderna 

och tillgängliga anläggningar. 

Omröstningsdetaljer 

Ja-röst avger: 

Erik Pelling (S), Eva Christiernin (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Ulrik Wärnsberg (S), Asal 

Gohari (S), Patrik Hedlund (S), Kia Solid (S), Klas-Herman Lundgren (S), Carl Lindberg 

(S), Hilde Klasson (S), Rafael Waters (S), Maria Patel (S), Tobias Lundblad (S), Agneta 
Gille (S), Loa Mothata (S), Peder Granath (S), Agneta Erikson (S), Staffan Yngve (S), 

Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Lalla Andersson 

(V), Ingela Ekrelius (V), Artemis Lumarker (V), Anna Johansson Dahl (V), Anette Fischer 

(V), Per-Olof Forsblom (V), Monica Lindgren Petersson (V), Linda Eskilsson (MP), Erik 
Wahlström (MP), David Ling (MP), Klara Ellström (MP), Petri Lähteenmäki (S), Monica 
Östman (S), Erik Dagnesjö (S), Caitlin Mc Evoy (S), Anders Grönvall (S), Karin Karelius (V) 
och Susanne Engström (MP). 

Nej-röst avger: 

Therez Almerfors (M), Sofia Andersson (M), Marta Obminska (M), Fredrik Hultman (M), 
Kristian Ljungberg (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Robin Kronvall (M), 

John Manders (M), Magnus Åkerman (M), Mårten Blix (M), Mats Gyllander (M), Kent 
Kumpula (SD), David Perez (SD), Anders Sehlin (SD), Alexander von Uckermann (SD), 
Mattias Jansson (SD), Emil Eneblad (SD), Ehsan Nasari (C), Nora Karlsson (C), Jonas 

Petersson (C), Olle Romlin (C), Viviane Obaid (C), Mattias Johansson (C), Mats Åhlund 
(C), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Evelina Solem (KD), Eva Moberg (KD), 
Magnus Wikberg (KD), Jennie Claesson (L), Sussie Åhlander (L), Anders Wallin (L), 
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Anders A Aronsson (L), Ludvig Arbin (L), Madeleine Andersson (M), Mathias Kullberg (M), 
Dominicus Bäckström (SD), Jan-Olov Råman (SD) och Christian Hermansson (KD). 

Avstår gör: 
Stefan Hanna (UP) och Lina Hamberg (UP).   
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§ 63  

Svar på motion om investering i Fyrishov från 
Kristian P Ljungberg (M) med flera 

KSN-2024-02601 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen.  

Sammanfattning 

Kristian P Ljungberg, Madeleine Andersson, och Markus Lagerquist (samtliga M) 

föreslår i en motion väckt vid kommunfullmäktiges sammanträde den 9 september 

2024  

• att prioritera en investering i arenan Fyrishov före en ny badanläggning i 

Gottsunda, samt 

• att finansiera investeringen genom försäljning av byggrätter på kommunens 
mark i anslutning till Fyrishov. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 47 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 41 

• Tjänsteskrivelse daterad den 18 december 2024 

• Bilaga 1, Motion om investering i Fyrishov från Kristian P Ljungberg (M) med 
flera  

Yrkanden  

Peder Granath (S), Karin Karelius (V), Linda Eskilsson (MP), Tobias Smedberg (V), Erik 

Pelling (S) och Anders Grönvall (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå 
motionen. 

Jonas Segersam (KD), Dominicus Bäckström (SD), Kristian Ljungberg (M) och Markus 

Lagerquist (M) yrkar bifall till motionen.  

Stefan Hanna (UP) yrkar bifall till motionens första att-sats och avslag till motionens 
andra att-sats.  
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Beslutsgång 

Ordföranden finner att det mer än ett förslag till beslut.  

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag att avslå motionens första att-
sats mot Jonas Segersams (KD) med fleras yrkande att bifalla motionens första att-

sats. 

Omröstning begärs och genomförs.  
Kommunfullmäktige bifaller följande omröstningsproposition: 

Rösta Ja för att avslå motionens att-sats 1, rösta Nej för att bifalla motionens att-sats 1. 

Med 39 ja-röster mot 30 nej-röster och 12 ledamöter som avstår från att rösta finner 
ordföranden att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag att avslå 
motionens första att-sats.  

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag att avslå motionens andra att-

sats mot Jonas Segersams (KD) med fleras yrkande att bifalla motionens andra att-
sats. 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag att 
avslå motionen andra att-sats och därmed att motionen i sin helhet avslås.  

Reservationer 

Moderaterna (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Omröstningsdetaljer 

Ja-röst avger: 

Erik Pelling (S), Eva Christiernin (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Ulrik Wärnsberg (S), Asal 
Gohari (S), Patrik Hedlund (S), Kia Solid (S), Klas-Herman Lundgren (S), Carl Lindberg 

(S), Hilde Klasson (S), Rafael Waters (S), Maria Patel (S), Tobias Lundblad (S), Agneta 
Gille (S), Loa Mothata (S), Peder Granath (S), Agneta Erikson (S), Staffan Yngve (S), 
Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Lalla Andersson 

(V), Ingela Ekrelius (V), Artemis Lumarker (V), Anna Johansson Dahl (V), Anette Fischer 

(V), Per-Olof Forsblom (V), Monica Lindgren Petersson (V), Linda Eskilsson (MP), Erik 
Wahlström (MP), David Ling (MP), Klara Ellström (MP), Petri Lähteenmäki (S), Monica 
Östman (S), Erik Dagnesjö (S), Caitlin Mc Evoy (S), Anders Grönvall (S), Karin Karelius (V) 
och Susanne Engström (MP). 

Nej-röst avger: 

Therez Almerfors (M), Sofia Andersson (M), Marta Obminska (M), Fredrik Hultman (M), 

Kristian Ljungberg (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Robin Kronvall (M), 
John Manders (M), Magnus Åkerman (M), Mårten Blix (M), Mats Gyllander (M), Kent 
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Kumpula (SD), David Perez (SD), Anders Sehlin (SD), Alexander von Uckermann (SD), 
Mattias Jansson (SD), Emil Eneblad (SD), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), 
Evelina Solem (KD), Eva Moberg (KD), Christian Hermanson (KD), Magnus Wikberg (KD), 

Stefan Hanna (UP), Lina Hamberg (UP), Madeleine Andersson (M), Mathias Kullberg (M), 
Dominicus Bäckström (SD) och Jan-Olov Råman (SD).  

Avstår gör: 

Ehsan Nasari (C), Nora Karlsson (C), Jonas Petersson (C), Olle Romlin (C), Viviane Obaid 
(C), Mattias Johansson (C), Mats Åhlund (C), Jennie Claesson (L), Sussie Åhlander (L), 

Anders Wallin (L), Anders A Aronsson (L) och Ludvig Arbin (L).  
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§ 64  

Antagande av detaljplan för kapacitetsstark 
kollektivtrafik, delsträcka Uppsala C-
Munkgatan 

KSN-2024-03407 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att anta Detaljplan för kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka Uppsala C–
Munkgatan, enligt ärendets bilaga 2 och 3. 

Sammanfattning 

Plan- och byggnadsnämnden har den 23 januari 2025 överlämnat Detaljplan för 
kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka Uppsala C–Munkgatan, till 

kommunfullmäktige för antagande, se bilaga 1. Antagandehandlingarna inklusive 
protokollsutdrag från plan- och byggnadsnämnden återges i bilaga 1 till 3 till ärendet. 

De enskilda yttranden som inkommit under det andra granskningstillfället återfinns 

hos plan- och byggnadsnämnden, men sammanfattas och bemöts i 

granskningsutlåtandet, bilaga 4. 

Detaljplanens syfte är att möjliggöra ett nytt kapacitetsstarkt kollektivtrafikstråk i form 
av spårväg, alternativt snabbussystemet Bus Rapid Transit (BRT). Detaljplanen syftar 

till att reglera hela gaturummets utbredning i förhållande till befintlig och planerad 
bebyggelse, samt att möjliggöra anläggningar så som en likriktarstation och hållplatser 

som krävs för att möjliggöra spårväg eller BRT. I anslutning till Uppsala centralstation 
syftar detaljplanen till att skapa ett kollektivtrafiktorg. 

Planområdet består av delar av stationsområdet samt Bäverns gränd, Islandsbron och 
Munkgatan.  

Detaljplanen har varit på en andra granskning under perioden 29 oktober till 
28 november 2024. Under granskningen har 42 skriftliga synpunkter inkommit, varav 
tre utan erinran. 

En miljökonsekvensbeskrivning har tagits fram och ingår i planhandlingarna, bilaga 5. 
Detaljplanen är förenlig med översiktsplanen. 
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Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 38 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 31 

• Tjänsteskrivelse daterad 13 december 2024 

• Bilaga 1, Protokollsutdrag från plan- och byggnadsnämndens sammanträde 
den 23 januari 2025 

• Bilaga 2, Planbeskrivning, inklusive Bilaga 2A, Gällande detaljplaner, och 

bilaga 2B, Fastighetskonsekvenser 

• Bilaga 3, Plankarta 

• Bilaga 4, Granskningsutlåtande granskning 2, inklusive Bilaga 4A, 

Länsstyrelsens granskningsyttrande 

• Bilaga 5, Miljökonsekvensbeskrivning 

• Bilaga 6, Särskild handling för miljökonsekvensbeskrivningen 

Yrkanden 

Anna Johansson Dahl (V), Jennie Claesson (L), Pavlos Cavelier Bizas (S), David Ling 

(MP), Anders A Aronsson (L), Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V), Asal Gohari (S) och 
Lalla Andersson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta detaljplanen.  

Markus Lagerquist (M), Dominicus Bäckström (SD), Stefan Hanna (UP), Magnus Wikberg 

(KD) och Therez Almerfors (M) yrkar avslag på ärendet.  

Ehsan Nasari (C) yrkar att ordet ”spårväg” stryks genomgående i ärendet.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut samt ett ändringsyrkande.  

Därefter ställer ordföranden Ehsan Nasaris (C) ändringsyrkande mot avslag och finner 
att kommunfullmäktige avslår yrkandet. 

Slutligen ställer ordförande kommunstyrelsens förslag mot Markus Lagerquists (M) 
med fleras yrkande om avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag att anta detaljplanen. 

Reservationer 

Moderaterna (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med 

följande motivering: 

Moderaterna och Kristdemokraterna är mot att det byggs spårväg i Uppsala, det 

är ett dyrt och oflexibelt projekt som kommer skuldsätta uppsalaborna 
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generationer framåt. Spårvägen kommer dessutom få av uppsalaborna till del, 
trots att alla skattebetalare får betala notan. Givet det ekonomiska läget går det 
bara att konstatera att de kalkyler som projektet vilar på dessutom kommer 

spricka och spårvägen kommer kosta uppsalaborna ännu mer.  

Moderaterna och Kristdemokraterna står inte heller bakom de utbyggnadsplaner 

som finns för Södra Uppsala. Vi vill se en ny fördjupad översiktsplan för området 

med fokus på trygghet och trivsel och fler småhus. En sådan plan skulle påverka 
resebehoven som nu underbygger spårvägsutbyggnaden. 

Centerpartiet (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med 
följande motivering: 

I takt med att Uppsala växer måste kollektivtrafiken utvecklas för att stärka 

framkomligheten och bidra till mer hållbara transporter. Centerpartiet anser dock 
att spårväg som teknikval är både dyrt och oflexibelt. Vi menar att investeringar i 
kollektivtrafiken bör vara mer skalbara, där snabba elbussar som kör i separata 

körfält – så kallad Bus Rapid Transit (BRT) – kan möta behoven under lång tid 
framöver. 

Särskilt tvärlänken från Gottsunda till det nya stationsläget, inklusive Ultunabron, 
bör stoppas. De stora investeringar som föreslås för denna sträcka motsvarar inte 
de behov som kan förutses i området kring den nya Södra station de närmaste 

åren och riskerar dessutom att skada viktiga naturvärden samt hota 

Uppsalabornas dricksvattenförsörjning. 

Eftersom detaljplan för kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka Uppsala C – 

Munkgatan även möjliggör för BRT som teknikval valde vi att inte avslå ärendet, 
då vi anser att en förstärkning av kollektivtrafiken är nödvändig. Däremot yrkade 

vi att alla skrivningar om ”spårväg” skulle strykas i ärendet. 

Centerpartiet anser i övrigt att kollektivtrafiken behöver utvecklas i hela 

kommunen. Vi ser ett särskilt behov av att stärka kollektivtrafikens kapacitet 

norrut mot Gränby och västerut mot Stenhagen. 

Sverigedemokraterna (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och 

med följande motivering: 
Sverigedemokraterna förordar BRT istället för spårväg. BRT är ett mer flexibelt och 

mindre kostnadsdrivande alternativ än spårväg. Vi ser även stora risker i att ge sig 
in i detta enorma projekt. Vår kommun är i nuläget i en ekonomisk lågkonjunktur 
med en mycket osäker prisutveckling på marknaden. Vi kan förvänta oss att det 

kommer leda till både kostnadsökningar och framskjutna delar av projektet. 
Storskaligheten i projektet bygger på osäkra befolkningsprognoser, något som 

ökar risken för att brister i lokalförsörjningen och infrastrukturen antingen leder till 
över- eller underkapacitet i områdena. Vi ser även ett behov av att en 

proportionerligt större del av stadsplaneringen sker på landsbygden och i de 
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prioriterade tätorterna. Med vår politik hade exploateringen av sydöstra Uppsala 
blivit betydligt mindre och linjedragningen av kapacitetsstark kollektivtrafik 
annorlunda. Vi vill bygga ut Uppsala varsamt, inte bygga nya miljonprogram. 

Vi ser även allvarligt på förslag som strävar efter att försämra framkomligheten för 

biltrafikanter och eventuellt räddningstjänst och transporter. Vi behöver hitta 

lösningar för att samtliga trafikslag ska kunna samsas på lika villkor, spårvägen 

bör inte prioriteras på kraftig bekostnad av övrig trafik och framkomlighet. 

Särskilda yttranden 

Jennie Claesson (L) anmäler följande särskilda yttrande: 

Efter många års utredningar är det äntligen dags att påbörja byggandet av 
spårväg. Uppsala är en av landets snabbast växande kommuner och det är 

glädjande att vi nu tar nästa steg för att säkra en attraktiv och hållbar 
kollektivtrafik för Uppsalaborna. 

Stefan Hanna (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 

Utvecklingspartiet demokraterna stöttar inte spårvägsprojektet. Uppsala 

kommun behöver bygga om vissa sträckor för att säkerställa mycket bättre 
framkomlighet för kollektivtrafiken. UP stöttar en sådan utveckling men anser att 

den förbättringen under överskådlig tid ska användas av kapacitetsstark 
kollektivtrafik i form av längre bussar liknande MalmöExpressen, eller BRT-

bussarna i Ålborg som är lika kapacitetsstarka som spårvagnar och extremt 
mycket billigare, flexiblare och snabbare än spårvagnar. 
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§ 65  

Antagande av detaljplan för kapacitetsstark 
kollektivtrafik, delsträcka C 

KSN-2024-03504 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att anta Detaljplan för kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka C, enligt 

ärendets bilaga 2 och 3. 

Sammanfattning 

Plan- och byggnadsnämnden har den 23 januari 2025 överlämnat Detaljplan för 

kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka C, till kommunfullmäktige för antagande, se 
bilaga 1. Antagandehandlingarna inklusive protokollsutdrag från plan- och 

byggnadsnämnden återges i bilagorna 1 till 3 till ärendet. De enskilda yttranden som 
inkommit under det andra granskningstillfället återfinns hos plan- och 
byggnadsnämnden, men sammanfattas och bemöts i granskningsutlåtandet, bilaga 4. 

Detaljplanens syfte är att möjliggöra ett nytt kapacitetsstarkt kollektivtrafikstråk i form 

av spårväg alternativt snabbussystemet Bus Rapid Transit (BRT). Detaljplanen syftar till 

att reglera hela gaturummets utbredning och placering i förhållande till befintlig och 
framtida bebyggelse samt att möjliggöra likriktarstationer och andra anläggningar som 

krävs för spårväg eller BRT. 

Detaljplanen omfattar större delen av delsträcka C, som sträcker sig från 

Regementsvägen till Ulls väg och är cirka fyra kilometer lång. En del av delsträcka C 

som passerar genom Ulleråker ingår inte i den här detaljplanen då de detaljplaner som 
gäller för den sträckan redan möjliggör spårväg eller BRT. I detaljplanen ingår även en 
likriktarstation utmed Dag Hammarskjölds väg cirka 250 meter norr om 
Regementsvägen. 

Detaljplanen har varit på en andra granskning under perioden 1 oktober till 1 
november 2024. Under granskningen har 38 skriftliga synpunkter inkommit, varav åtta 

utan erinran. 

Detaljplanen är förenlig med översiktsplanen. 
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Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 39 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 32 

• Tjänsteskrivelse daterad 13 december 2024 

• Bilaga 1, Protokollsutdrag från plan- och byggnadsnämndens sammanträde 

den 23 januari 2025 

• Bilaga 2, Planbeskrivning, inklusive Bilaga 2A, Gällande detaljplaner, och Bilaga 
2B, Fastighetskonsekvenser 

• Bilaga 3, Plankarta 

• Bilaga 4, Granskningsutlåtande (granskning 2), inklusive Bilaga 4A, 

Länsstyrelsens granskningsyttrande (granskning 2) 

• Bilaga 5, Miljökonsekvensbeskrivning 

• Bilaga 6, Särskild handling för miljökonsekvensbeskrivningen 

Yrkanden 

Anders A Aronsson (L), Anna Johansson Dahl (V), Erik Pelling (S), Sussie Åhlander (L) 
och David Ling (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta detaljplanen.  

Dominicus Bäckström (SD), Stefan Hanna (UP), Markus Lagerquist (M) och Magnus 
Wikberg (KD) yrkar avslag på ärendet.  

Ehsan Nasari (C) yrkar att ordet ”spårväg” stryks genomgående i ärendet.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut samt ett ändringsyrkande.  

Därefter ställer ordföranden Ehsan Nasaris (C) ändringsyrkande mot avslag och finner 
att kommunfullmäktige avslår yrkandet. 

Slutligen ställer ordförande kommunstyrelsens förslag mot Dominicus Bäckströms 
(SD) med fleras yrkande om avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag att anta detaljplanen. 

Reservationer 

Moderaterna (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med 
följande motivering: 

Moderaterna och Kristdemokraterna är mot att det byggs spårväg i Uppsala, det 

är ett dyrt och oflexibelt projekt som kommer skuldsätta uppsalaborna 
generationer framåt. Spårvägen kommer dessutom få av uppsalaborna till del, 
trots att alla skattebetalare får betala notan. Givet det ekonomiska läget går det 
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bara att konstatera att de kalkyler som projektet vilar på dessutom kommer 
spricka och spårvägen kommer kosta uppsalaborna ännu mer.  

Moderaterna och Kristdemokraterna står inte heller bakom de utbyggnadsplaner 
som finns för Södra Uppsala. Vi vill se en ny fördjupad översiktsplan för området 

med fokus på trygghet och trivsel och fler småhus. En sådan plan skulle påverka 

resebehoven som nu underbygger spårvägsutbyggnaden. 

Centerpartiet (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med 
följande motivering: 

I takt med att Uppsala växer måste kollektivtrafiken utvecklas för att stärka 
framkomligheten och bidra till mer hållbara transporter. Centerpartiet anser dock 

att spårväg som teknikval är både dyrt och oflexibelt. Vi menar att investeringar i 

kollektivtrafiken bör vara mer skalbara, där snabba elbussar som kör i separata 
körfält – så kallad Bus Rapid Transit (BRT) – kan möta behoven under lång tid 
framöver. 

Särskilt tvärlänken från Gottsunda till det nya stationsläget, inklusive Ultunabron, 

bör stoppas. De stora investeringar som föreslås för denna sträcka motsvarar inte 

de behov som kan förutses i området kring den nya Södra station de närmaste 
åren och riskerar dessutom att skada viktiga naturvärden samt hota 
Uppsalabornas dricksvattenförsörjning. 

Eftersom detaljplan för kapacitetsstark kollektivtrafik, delsträcka C även möjliggör 
BRT som teknikval valde vi att inte avslå ärendet, då vi anser att en förstärkning av 
kollektivtrafiken är nödvändig. Däremot yrkade vi att alla skrivningar om 

”spårväg” skulle strykas i ärendet. 

Centerpartiet anser i övrigt att kollektivtrafiken behöver utvecklas i hela 
kommunen. Vi ser ett särskilt behov av att stärka kollektivtrafikens kapacitet 

norrut mot Gränby och västerut mot Stenhagen. 

Särskilda yttranden 

Jennie Claesson (L) anmäler följande särskilda yttrande: 
Efter många års utredningar är det äntligen dags att påbörja byggandet av 
spårväg. Uppsala är en av landets snabbast växande kommuner och det är 

glädjande att vi nu tar nästa steg för att säkra en attraktiv och hållbar 

kollektivtrafik för Uppsalaborna. 

Stefan Hanna (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 
Utvecklingspartiet demokraterna stöttar inte spårvägsprojektet. Uppsala kommun 

behöver samtidigt bygga om vissa sträckor för att säkerställa mycket bättre 
framkomlighet för kollektivtrafiken. UP stöttar en sådan utveckling men anser att 
den förbättringen under överskådlig tid ska vara kapacitetsstark kollektivtrafik i 
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form av längre bussar liknande MalmöExpressen eller BRT-bussarna i Ålborg. Både 
MalmöExpressen och BRT-bussarna i Ålborg är lika kapacitetsstarka som 
spårvagnar och extremt mycket billigare, flexiblare och snabbare än spårvagnar. 
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§ 66  

Landsbygdsprogram för Uppsala kommun 

KSN-2023-00494 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att återremittera Landsbygdsprogrammet för att ta fram tydligare, mätbara 
mål och stärka kopplingen till näringsliv, servicebehov och lokal 

livsmedelsförsörjning i syfte att förbättra och förenkla för landsbygden och 
säkra landsbygdens attraktivitet och framkomlighet. Det måste också 
säkerställas att programmet inkluderar en tillräcklig analys av 

barnperspektivet och att detta integreras i programmet. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade den 27 februari 2024 § 39 att uppdra till 

kommunstyrelsen att revidera Landsbygdsprogram 2017–2023 och Handlingsplan för 

landsbygdsprogram 2022–2023 med särskilt fokus på utvecklingsområdena, och med 

ambitionen att förbättra samarbetet med regionen.  

Ett program och handlingsplan har tagits fram i samarbete mellan 
stadsbyggnadsförvaltningen och förvaltningar och bolag i kommunkoncernen. 

Kommunstyrelsen beslutade den 8 maj 2024 att remittera förslaget till alla nämnder 
och bolag samt till 46 externa aktörer bestående av föreningar, myndigheter och andra 

berörda. Allmänheten har också haft möjlighet att inkomma med synpunkter. 

Efter att kommunfullmäktige har antagit programmet kommer ärende om 

handlingsplan behandlas av kommunstyrelsen.   

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 40 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 33 

• Tjänsteskrivelse daterad den 17 december 2024  

• Bilaga 1, Landsbygdsprogram för Uppsala kommun 

• Bilaga 2, Redogörelse över inkomna remissyttranden 
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Yrkanden 

Susanne Engström (MP), Stefan Hanna (UP), Ulrik Wärnsberg (S) och Anna Johansson 
Dahl (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta Landsbygdsprogrammet.  

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Christian Hermansson (KD), Anders A Aronsson 

(L) och Anders Sehlin (SD) yrkar att återremittera Landsbygdsprogrammet för att ta 

fram tydligare, mätbara mål och stärka kopplingen till näringsliv, servicebehov och 

lokal livsmedelsförsörjning i syfte att förbättra och förenkla för landsbygden och säkra 
landsbygdens attraktivitet och framkomlighet. Det måste också säkerställas att 
programmet inkluderar en tillräcklig analys av barnperspektivet och att detta 
integreras i programmet. 

Ehsan Nasari (C) yrkar i andra hand 

(1) att det införs mätbara målsättningar och en tydlig uppföljningsplan för 
landsbygdsprogrammet, 

(2) att det utarbetas delmål med konkreta tidsramar för genomförandet av insatser i 
programmet, 

(3) att det införs en förenklingsstrategi för regelverk och tillståndsprocesser som berör 

landsbygdsföretag, för att minska byråkratin och korta handläggningstider, 
(4) att kommunen stärker stödet för lokal livsmedelsproduktion och korta 
distributionskedjor, inklusive insatser för att öka användningen av lokala råvaror i 

offentliga verksamheter, 

(5) att Uppsala kommun i landsbygdsprogrammet tydligt anger jordbrukets roll som en 

nyckelsektor för livsmedelsberedskap och resiliens i kristider, och integrerar detta i 
kommunens planering och strategier, 

(6) att kommunen utarbetar en samordnad strategi för vattenförsörjning och 

klimatanpassning för landsbygdens jordbruk och företag, 

(7) att kommunen tar fram en strategi för räddningstjänst och krisberedskap på 

landsbygden, i samverkan med polis och räddningstjänst, för att säkerställa en 
likvärdig trygghet i hela kommunen, 

(8) att kommunen ser över möjligheten att införa en kontaktperson eller näringslivslots 

för att hjälpa landsbygdsföretagare med myndighetskontakter och 
etableringsprocesser, 

(9) att kommunen tar fram en handlingsplan för snabbare ärendehantering och kortare 
beslutstider inom landsbygdsfrågor, särskilt för bygglov och näringslivsrelaterade 
tillstånd, 

(10) att kommunen verkar för att stärka förutsättningarna för Uppsala 
yrkesgymnasium Jällas naturbruksprogram så att den utgör en förebild i länet inom 

sitt område, 

(11) att barnperspektivet stärks genom att kommunen genomför 

barnkonsekvensanalyser vid beslut som påverkar skolor, fritidsaktiviteter och service 
för barn och unga på landsbygden, 
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(12) att kommunen säkerställer att landsbygdsutvecklingen inkluderar 
tillgänglighetsanpassade insatser för äldre och personer med funktionsnedsättning, 
(13) att bygderådens förutsättningar förstärks genom att kommunen i samverkan med 

bygderåden tar fram lokala utvecklingsplaner enligt den modell som Falu kommun 
tillämpar, 
(14) att Uppsala kommunen ska ha en mycket hög ambition när det kommet till det 

stöd som erbjuds samfällighetsföreningarna som ansvarar för drift och underhåll av 

vägnätet och allmänna ytor i kommunens mindre tätorter och landsbygder. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut samt flera ändringsyrkanden.  

Ordföranden informerar om att ett ärende ska återremitteras om minst en tredjedel av 

de närvarande ledamöterna (27 stycken) begär det.  

Därefter ställer ordföranden Therez Almerfors (M) med fleras yrkande om återremiss 

mot att avgöra ärendet idag.  

Omröstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande omröstningsproposition: 
Rösta Ja för att avgöra ärendet idag, rösta Nej för att återremittera. 

Med 41 ja-röster mot 40 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige beslutar 

att minoritetsåterremittera ärendet med motivering enligt yrkande från Therez 

Almerfors (M) med flera.  

Särskilda yttranden 

Therez Almerfors (M) anmäler följande särskilda yttrande: 

Uppsala är Sveriges största landsbygdskommun och det är något vi ska vara stolta 

över. Vi behöver värna och utveckla våra bygder och tätorter så att hela Uppsala 
kan leva. Programmet behöver tydligare visa hur det ska leda till förenklingar och 

förbättringar för landsbygden. Det program som presenterats är dessutom inte 

tillräckligt mätbart, och koppling till näringslivet, servicebehovet och 
livsmedelsförsörjning är inte bra nog. Vi är glada att vårt yrkande om återremiss 
gick igenom och hoppas att vi får ett nytt program presenterat som tar bättre 
hänsyn till dessa punkter. 

Ehsan Nasari (C) anmäler följande särskilda yttrande: 
Uppsala är Sveriges största landsbygdskommun, och det ska vi vara stolta över. 

Landsbygden är en avgörande del av kommunens framtid, med företagande, 

livsmedelsproduktion och attraktiva boendemiljöer. Ett väl genomtänkt 

landsbygdsprogram är därför en viktig del av kommunens utveckling. 
Landsbygden ska inte behandlas som en bifråga i kommunens planering. Vi ser 
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att det finns goda ambitioner i programmet, men vi hade förväntat oss betydligt 
mer konkret innehåll och mätbara mål. Därför är vi positiva till att vårt yrkande, 
om att landsbygdsprogrammet återremitteras för att ta hänsyn till de 

synpunkter som både remissinstanser och Centerpartiet har framfört, nu har gått 
igenom. Från Centerpartiet hade vi lagt fram 13 yrkanden om konkreta 
ändringar som vi vill se i programmet. 

För oss Centerpartister är det viktigt med en landsbygdspolitik som bygger på 
verkliga åtgärder, inte bara fina ord. Det krävs handling och konkreta 

investeringar för att göra Uppsala till en bättre landsbygdskommun, inte fler 
pappersprodukter. 

Omröstningsdetaljer 

Ja-röst avger: 
Erik Pelling (S), Helena Ersson (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Ulrik Wärnsberg (S), Asal 

Gohari (S), Patrik Hedlund (S), Kia Solid (S), Klas-Herman Lundgren (S), Elnaz Alizadeh 
(S), Carl Lindberg (S), Hilde Klasson (S), Rafael Waters (S), Maria Patel (S), Tobias 

Lundblad (S), Agneta Gille (S), Loa Mothata (S), Peder Granath (S), Agneta Erikson (S), 

Staffan Yngve (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström 
(V), Lalla Andersson (V), Ingela Ekrelius (V), Artemis Lumarker (V), Anna Johansson Dahl 
(V), Anette Fischer (V), Per-Olof Forsblom (V), Monica Lindgren Petersson (V), Linda 

Eskilsson (MP), Erik Wahlström (MP), David Ling (MP), Klara Ellström (MP), Stefan 

Hanna (UP), Lina Hamberg (UP), Dima Sarsour (S), Petri Lähteenmäki (S), Erik Dagnesjö 

(S), Anders Grönvall (S), Erik Wiklund (V) och Susanne Engström (MP). 

Nej-röst avger: 

Therez Almerfors (M), Sofia Andersson (M), Marta Obminska (M), Fredrik Hultman (M), 
Kristian Ljungberg (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Robin Kronvall (M), 

John Manders (M), Magnus Åkerman (M), Mårten Blix (M), Mats Gyllander (M), Kent 

Kumpula (SD), David Perez (SD), Lisen Burmeister (SD), Anders Sehlin (SD), Alexander 
von Uckermann (SD), Mattias Jansson (SD), Emil Eneblad (SD), Ehsan Nasari (C), Nora 
Karlsson (C), Jonas Petersson (C), Olle Romlin (C), Viviane Obaid (C), Mattias Johansson 
(C), Mats Åhlund (C), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Evelina Solem (KD), Eva 

Moberg (KD), Christian Hermanson (KD), Magnus Wikberg (KD), Jennie Claesson (L), 

Sussie Åhlander (L), Anders Wallin (L), Anders A Aronsson (L), Ludvig Arbin (L), 
Madeleine Andersson (M), Mathias Kullberg (M) och Dominicus Bäckström (SD). 
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§ 67  

Utökning av verksamhetsområdet för den 
allmänna vatten- och avloppsanläggningen 

KSN-2024-03582 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utöka verksamhetsområdet för den allmänna vatten- och 

avloppsanläggningen i Uppsala kommun med de områden som framgår av 
fastighetsförteckningar och kartor enligt ärendets bilaga 1–3. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Uppsala vatten och avfall AB har föreslagit kommunfullmäktige att utöka 
verksamhetsområdet för den allmänna vatten- och avloppsanläggningen i Uppsala 

kommun till att omfatta en lagakraftvunnen detaljplan i Fullerö och två fastigheter som 
gränsar till befintligt verksamhetsområde i Fullerö och Sunnersta.  

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 41 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 34 

• Tjänsteskrivelse daterad 10 december 2024 

• Bilaga 1, förslag till utökning av verksamhetsområdet Fullerö 21:71  

• Bilaga 2, förslag till utökning av verksamhetsområdet Fullerö 21:66  

• Bilaga 3, förslag till utökning av verksamhetsområdet Sunnersta 51:82 

• Bilaga 4, protokollsutdrag styrelsen för Uppsala Vatten och Avfall AB 21 

november 2024 § 87 

• Bilaga 5, översiktskartor över fastigheterna 

Yrkanden 

Monica Östman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.   
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Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 

Om beslutet innebär att privat mark berörs utgår Utvecklingspartiet 
demokraterna från att äganderätten starkt beaktas och att rimliga ekonomiska 

överenskommelser görs med dessa markägare. 
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§ 68  

Program och handlingsplan för 
bostadsförsörjningen, Bostad för alla 

KSN-2024-00722 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att anta Bostad för alla, program för bostadsförsörjningen med tillhörande 

handlingsplan, samt  
2. att Bostad för alla, program och handlingsplan för bostadsförsörjningen 2021–

2024 upphör att gälla.  

Sammanfattning 

Kommuner ska enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar (2000:1383) 

anta riktlinjer för bostadsförsörjningen under varje mandatperiod. I Uppsala kommun 
delas detta in i två dokument med namnen ”Bostad för alla, program för 
bostadsförsörjningen” med tillhörande handlingsplan.  

I Uppsala kommun har kommunstyrelsen, genom stadsbyggnadsförvaltningen, det 

övergripande samordningsansvaret för bostadsförsörjningen. Därtill har flera nämnder 

och bolagsstyrelser ett ansvar för bostadsförsörjningen. Under våren 2024 har förslag 
arbetats fram av berörda förvaltningar och bolag. Förslaget har remitterats och 

därefter har inkomna synpunkter till del arbetats in i program och handlingsplan inför 
beslut i kommunfullmäktige.  

I program för bostadsförsörjningen, Bostad för alla, finns två mål som tar sin 

utgångspunkt i hushållen; att alla hushåll ska ha möjlighet att efterfråga ett boende 
som passar livssituationen, samt att nå en ökad blandning av hushåll i olika delar av 
Uppsala. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 42 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 35 

• Tjänsteskrivelse daterad 13 december 2024 

• Bilaga 1, Bostad för alla - Program för bostadsförsörjningen  

• Bilaga 2, Bostad för alla - Handlingsplan för program för bostadsförsörjningen  
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• Bilaga 3, Remissammanställning  

• Bilaga 4, Behovs- och marknadsanalys 

Yrkanden 

Elnaz Alizadeh (S), David Ling (MP), Ingela Ekrelius (V), Jennie Claesson (L), Erik Pelling 

(S) och Tobias Smedberg (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Dominicus Bäckström (SD) och Emil Eneblad (SD) yrkar avslag på ärendet.  

Therez Almerfors (M) och Robin Kronvall (M) yrkar  
(1) att i åtgärd 2.1.1 stryka ”i alla delområden” i handlingsplanen 
(2) att stryka åtgärd 1.6.2 i handlingsplanen 

Therez Almerfors (M), Evelina Solem (KD) och Robin Kronvall (M) yrkar  

(3) att stryka åtgärd 1.1.2 i handlingsplanen 
(4) att stryka åtgärd 2.1.3 i handlingsplanen 

Ehsan Nasari (C), Therez Almerfors (M), Evelina Solem (KD), Robin Kronvall (M) och 

Jonas Petersson (C) yrkar att i Bostad för alla, program för bostadsförsörjning göra 
följande ändringar: 

(5) att ändra delmål 1.5 enligt följande: Öka andelen av bostadsbeståndet till att minst 

25 procent av bostäderna i nyproduktion ska vara småhus i form av villor, kedjehus och 

radhus, 
(6) att lägga till delmål med följande lydelse: ”verka för ett mer varierat bostadsutbud 
vid nybyggnation på våra landsbygder och tätorter för välfungerande flyttkedjor”, 

(7) att lägga till delmål med följande lydelse: ”verka för att det inom det befintliga 

beståndet inte ska finnas delområden i Uppsala med en hög koncentration av 

hyresrätter" 

Att i handlingsplan för program för bostadsförsörjning göra följande ändringar:  
(8) att lägga till en åtgärd som lyder enligt följande: ”säkerställ att hyresrätt som  

upplåtelseform är ett alternativ för människor i livets alla skeden genom att bygga fler 
hyreslägenheter med fyra eller fler rum", 

(9) att lägga till en åtgärd i handlingsplanen om att göra en regelöversyn för att förenkla  

byggandet i kommunen, 
(10) att lägga till en åtgärd i handlingsplanen om att minska den genomsnittliga 
handläggningstiden för detaljplan till under rikssnittet, 

(11) att lägga till en åtgärd i handlingsplanen om att bättre omhänderta näringslivets  
behov av bostäder för arbetskraft som flyttar till Uppsala. 

 
Jennie Claesson (L) och Lina Hamberg (UP) yrkar bifall till Therez Almerfors (M) med 

fleras yrkande (11). 
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Beslutsgång 

Ordförande finner att det finns flera förslag till beslut och ett flertal ändringsyrkanden.  

Därefter ställer ordföranden Therez Almerfors (M) med fleras yrkanden (1-2) mot avslag 
och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandena.  

Därefter ställer ordföranden Therez Almerfors (M) med fleras yrkanden (3-4) mot avslag 

och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandena.  

Därefter ställer ordföranden Therez Almerfors (M) med fleras yrkanden (5-10) mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandena.  

Därefter ställer ordföranden Therez Almerfors (M) med fleras yrkande (11) mot avslag. 

Omröstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande omröstningsproposition: 

Rösta Ja för att avslå yrkandet, rösta Nej för att bifalla yrkandet. 

Med 39 ja-röster mot 34 nej-röster och 8 ledamöter som avstår från att rösta finner 

ordföranden att kommunfullmäktige avslår yrkandet.  

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot Dominicus Bäckström 
(SD) med fleras yrkande om avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Moderaterna (M), Centerpartiet (C) och Kristdemokraterna (KD) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 
En av de bästa lösningarna för att underlätta byggande är att förenkla reglerna för 

byggande. Branschen menar att det finns mycket att göra på området och då 

behöver Uppsala kommun se över hur vi kan underlätta. Dessutom behöver 
handläggningstiden för detaljplaner drastiskt minska. För att stärks stadens 
kompetensförsörjning vill vi även att man tillsammans med näringslivet jobbar 

fram lösningar för behovet för arbetskraft som flyttar hit.  

Vi ser positivt att man ska kunna flytta mellan olika boendeformer i sitt nuvarande 
bostadsområde, däremot tycker vi inte att redan bebyggda områden ska få helt ny 

karaktär genom att bygga helt annorlunda bostäder. För att kunna göra en 

bostadskarriär i sitt område behövs det däremot på flera platser byggas annat än 
hyresrätter. Det bidrar även till en mer beblandad social sammansättning.  

Det finns en brist på större hyreslägenheter i Uppsala kommun, det bidrar till 
trångboddhet och minskar möjligheten för familjer som växer som inte vill flytta till 

bostadsrätt eller småhus.  
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För att underlätta för t.ex. studenter vore det positivt att fler bostäder som byggs 
också har en uthyrningsdel, det kan hjälpa både bostadsinnehavaren och 
personer i behov utav bostad. 

Särskilda yttranden 

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) anmäler följande särskilda yttrande: 

Vi ser positivt på beblandade områden, uppsalaborna ska kunna göra 

bostadskarriär eller flytta till mindre vid behov i sitt område, däremot anser vi inte 
att alla delområden nödvändigtvis behöver byggas så. Vi har idag områden vars 
karaktär skulle ändras drastiskt ifall detta genomförs. Redan idag finns det 
subventioner för att bygga hyresrätter och vi anser inte att vi ska rea ut mark 

ytterligare för att bygga hyresrätter med lägre hyra. Vi ser positivt på 

regelförenklingar som kan bidra till billigare byggande, men tycker inte att 

kommunen ska sälja mark för ännu lägre priser. Dessutom ser vi en stor 
efterfrågan på fler småhus och vill gärna stimulera fler projekt där människor ges 

möjlighet att äga och deläga sitt boende. 

Jennie Claesson (L) anmäler följande särskilda yttrande: 

Det är positivt att vi har en tydlig plan för bostadsförsörjningen i Uppsala. En 
fungerande bostadsmarknad ska ge möjlighet för alla att hitta en bostad som 
passar deras behov – oavsett livsskede. Det kräver en blandning av 

upplåtelseformer och bostadstyper för att möta en växande och varierad 

befolkning. 

Omröstningsdetaljer 

Ja-röst avger: 

Erik Pelling (S), Helena Ersson (S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Ulrik Wärnsberg (S), Asal 

Gohari (S), Kia Solid (S), Klas-Herman Lundgren (S), Elnaz Alizadeh (S), Carl Lindberg 
(S), Hilde Klasson (S), Rafael Waters (S), Maria Patel (S), Tobias Lundblad (S), Loa 
Mothata (S), Peder Granath (S), Agneta Erikson (S), Staffan Yngve (S), Tobias Smedberg 
(V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Lalla Andersson (V), Ingela Ekrelius 

(V), Artemis Lumarker (V), Anna Johansson Dahl (V), Anette Fischer (V), Per-Olof 

Forsblom (V), Monica Lindgren Petersson (V), Linda Eskilsson (MP), Erik Wahlström 
(MP), David Ling (MP), Klara Ellström (MP), Dima Sarsour (S), Petri Lähteenmäki (S), 
Monica Östman (S), Erik Dagnesjö (S), Caitlin Mc Evoy (S), Anders Grönvall (S), Erik 

Wiklund (V) och Susanne Engström (MP). 

Nej-röst avger: 

Therez Almerfors (M), Sofia Andersson (M), Marta Obminska (M), Fredrik Hultman (M), 
Kristian Ljungberg (M), Cecilia Forss (M), Christopher Lagerqvist (M), Markus Lagerquist 
(M), Robin Kronvall (M), John Manders (M), Magnus Åkerman (M), Mårten Blix (M), Mats 
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Gyllander (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Petersson (C), Olle Romlin (C), Mattias 
Johansson (C), Mats Åhlund (C), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Evelina Solem 
(KD), Eva Moberg (KD), Magnus Wikberg (KD), Jennie Claesson (L), Sussie Åhlander (L), 

Anders Wallin (L), Anders A Aronsson (L), Ludvig Arbin (L), Stefan Hanna (UP), Lina 
Hamberg (UP), Mathias Kullberg (M), Tilde Lind (C), Victor Zhao Jansson (C) och Viktoria 
Lautmann (KD).  

Avstår gör: 
Kent Kumpula (SD), Lisen Burmeister (SD), Anders Sehlin (SD), Alexander von 

Uckermann (SD), Mattias Jansson (SD), Emil Eneblad (SD), Dominicus Bäckström (SD) 
och Jasmine Bengtsar (SD). 
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§ 69  

Ansvar för allmän platsmark där 
huvudmannaskapet är enskilt och regelverk 
för bidrag till vägföreningar 

KSN-2016-2043 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att upphäva kommunfullmäktiges beslut från den 28 december 1971 (§ 491), 
den 21 mars 1977 (§ 141) och den 23 november 1983 (§ 422), bilaga 1, 

2. att inte systematiskt överta ansvar för huvudmannaskap av allmän platsmark 

där huvudmannaskapet är enskilt, samt 
3. att anta ny bidragsmodell för bidrag till enskilda vägar med ikraftträdande 1 

juni 2025, enligt bilaga 9. 

Sammanfattning 

I tätorterna i Uppsala kommun är huvudmannaskapet för allmän plats i regel enskilt 

och ytorna förvaltas av samfällighetsföreningar även kallade vägföreningar (nedan 

kallade ”föreningar”). 

Kommunfullmäktige beslutade den 28 december 1971 (§ 491) att tills vidare lämna 
bidrag till vägföreningar inom ett antal tätorter. Bidragen skulle motsvara 

föreningarnas nettokostnad för gatuunderhåll. Kommunfullmäktige beslutade också 
att ge bidrag till två typer av enskilda vägar; vägar med statsbidrag och vägar utan 

statsbidrag. Bidragen ges per meter väg och räknas varje år om med ett 
väghållningsindex. Kommunfullmäktige beslutade den 23 november 1983 (§ 422) att 

fastställa bidragsandelen för föreningar med nettokostnadsbidrag till 90 procent för 
sommar- och vinterunderhåll samt 50 procent för administration. 

Under åren 2015 till 2018 inkom tre föreningar med begäran om att kommunen ska 
överta huvudmannaskapet för allmän plats i respektive förenings tätort. 

Kommunstyrelsen beslutade den 8 mars 2017 (§ 38), bilaga 2, att uppdra till 
stadsbyggnadsförvaltningen att i samverkan med kommunledningskontoret och den 

kommunala lantmäterimyndigheten utreda kommunalt övertagande av enskilt 
huvudmannaskap på allmän plats. Kommunstyrelsen beslutade samtidigt att uppdra 
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till stadsbyggnadsförvaltningen och kommunledningskontoret att utforma förslag till 
ett nytt regelverk för bidrag till vägföreningar. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 43 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 36 

• Tjänsteskrivelse daterad 20 december 2024 

• Bilaga 1, kommunfullmäktiges beslut om bidrag till vägföreningar 

• Bilaga 2, kommunstyrelsens beslut 2017 om uppdrag till förvaltningen kopplat 
till principer för huvudmannaskap och bidrag till vägföreningar  

• Bilaga 3, komplettering till uppdrag 

• Bilaga 4, utredning om övertagande av huvudmannaskap 

• Bilaga 5, utredning om ny bidragsmodell 

• Bilaga 6a, gatu- och samhällsmiljönämnden protokoll övertagande 

• Bilaga 6b, gatu- och samhällsmiljönämnden protokoll bidrag 

• Bilaga 7, plan- och byggnadsnämndens protokoll övertagande 

• Bilaga 8, kommunala lantmäterimyndighetens yttrande 

• Bilaga 9, Ny bidragsmodell för vägföreningar och enskilda vägar 

• Bilaga 10, Den nya modellens påverkan på vägföreningar med 
nettokostnadsbidrag 

• Bilaga 11, Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde den 2022-
04-25 

Yrkanden 

Rafael Waters (S), Hanna Victoria Mörck (V), Anders A Aronsson (L) och Ulrik Wärnsberg 
(S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Jonas Petersson (C), Mattias Jansson (SD), Therez Almerfors (M), Jonas Segersam (KD) 
och Ehsan Nasari (C) yrkar  

(1) att om kostnaden för en förstudie inför ett övertagande överstiger en miljon kronor 

ska Uppsala kommun stå för 95 procent av kostnaden och vägföreningen för 5 procent, 
(2) att nivån på driftsbidrag till enskilda vägar med och utan statsbidrag ska vara 30 
procent av den beräknade underhållskostnaden till vägar med statsbidrag, 
(3) att beräkningsgrunden för vägar utan statligt bidrag ska baseras på 30 procent av 

medelvärdet av driftskostnaden per meter väg med statsbidrag, 

(4) att alla föreningar som får driftsbidrag av kommunen ska ha möjlighet att söka 
maximalt 50 procent i reinvesteringsbidrag av den kalkylerade kostnaden inklusive 
moms, 

(5) att alla vägföreningar med särskilt driftsbidrag ska även få 50 procent i bidrag för 
ersättning av administrationskostnader, 

(6) att alla föreningar som får särskilt driftsbidrag av kommunen ska ha möjlighet att 
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söka maximalt 90 procent i reinvesteringsbidrag av den kalkylerade kostnaden 
inklusive moms, 
(7) att i att-sats 3 ändra 1 juni 2025 till 1 juli 2025,  

(8) att vid ett övertagande av huvudmannaskap ska Uppsala kommun stå för samtliga 
engångskostnader för upprustningen av berörda anläggningar till kommunal standard. 

Stefan Hanna (UP) yrkar att relevanta Bygderåd ska involveras i de ärenden 

kommunen har med relevanta vägföreningar. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut, ett flertal ändringsyrkanden samt 

ett tilläggsyrkande.  

Därefter ställer ordföranden Jonas Peterssons (C) ändringsyrkanden (1-8) mot avslag 

och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandena. 

Därefter ställer ordföranden Stefan Hannas (UP) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
att kommunfullmäktige avslår yrkandet.  

Slutligen finner ordföranden att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 

Reservationer 

Moderaterna (M), Centerpartiet (C) och Kristdemokraterna (KD) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 

Vi reserverar oss till förmån för Moderaternas, Centerpartiets och 

Kristdemokraternas yrkanden. Vi värnar om landsbygdens förutsättningar och vill 
därför ge bättre villkor för vägföreningarna. Dessa vägar utgör en betydande del 

av kommunens vägnät och är strategiskt viktiga. Därför är vägföreningarnas 

förutsättningar också ett stort samhällsintresse. Om Uppsala ska bli Sveriges 

bästa landsbygdskommun behöver vägföreningar ges bättre förutsättningar.  

För oss har det varit viktigt att förslaget förankras med vägföreningarna. 

Vägföreningarna gör ett väldigt viktigt arbete och för att de ska kunna fortsätta 
göra det behöver ersättningen täcka kostnaderna och det behöver finnas en 
förutsägbarhet. Vi ser det som problematiskt att bidragen till vägföreningarna ska 

vara beroende av kommunens årliga budget, då detta skapar oförutsägbarhet för 
föreningarnas verksamhet och riskerar att försämra vägunderhållet på 63% av 

kommunens vägnät.  

Landsbygdsborna betalar samma skatt som alla andra i kommunen och har 
därför rätt till samma goda väginfrastruktur. Vår reservation är till förmån för en 
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stabil modell som säkerställer ett grundbidrag istället för årliga 
budgetförhandlingar. 

Sverigedemokraterna (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilda yttranden  

Jennie Claesson (L) anmäler följande särskilda yttrande: 

Välskötta vägar är en grundläggande förutsättning för både tillgänglighet och 
trygghet – oavsett om de sköts av kommunen eller av vägföreningar. Liberalerna 

anser att vägföreningarna spelar en avgörande roll i att upprätthålla ett 
fungerande och säkert vägnät. Därför anser vi att ramen för bidrag till 

vägföreningarna bör utvidgas så att deras möjligheter att bibehålla och höja 
vägstandarden stärks. Det är en investering i både framkomlighet och en hållbar 

infrastruktur, särskilt med tanke på att bidraget inte har justerats på många år. 
 

Liberalerna är positiva till den nya bidragsmodellen för enskilda vägar som skapar 
både ökad förutsägbarhet och rättvisa för vägföreningarna. Genom en tydligare 

struktur får föreningarna bättre möjligheter att planera och säkerställa drift och 

underhåll. Den tidigare modellen, där bidragen inte kunde täcka 90 procent av 
kostnaderna direkt, ledde till retroaktiva betalningar och onödig osäkerhet. På sikt 
anser vi liberaler att kommunen bör utreda och arbeta för ett övertagande av de 

enskilda vägarna i de större tätorterna. Ett sådant övertagande skulle främja en 

mer enhetlig, effektiv och långsiktigt hållbar infrastruktur inom kommunens 

väghållning. 

Stefan Hanna (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 

Utvecklingspartiet demokraterna, UP, anser som huvudsaklig princip att 
kommunen skall vara mycket restriktiv med att ta över ansvaret för föreningar 

som sköter, driver och förvaltar vägar och platsmark, i de flesta fall benämnda 

som vägföreningar eller vägsamfälligheter. Detta särskilt som dessa föreningar 
ofta visat sig skickliga att handha och vara kostnadseffektiva i att handla upp 
väghållning och skötsel av platsmark. Drift och skötsel som tas över av kommuner 
tenderar att bli dyrare än när de drivs i egen regi av företag eller föreningar. 
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§ 70  

Tillägg av taxor och avgifter inom idrotts- och 
fritidsnämnden 2025 

KSN-2023-03256 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att fastställa idrotts- och fritidsnämndens förslag om tillägg till taxor och 

avgifter för 2025 med tre avgifter; BMX bana, liten ishall och mediakub, enligt 
bilaga 1. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade i samband med beslut om Mål och budget 2025 med 
plan för 2026–2027 (2024-11-04 § 231) om taxor och avgifter för 2025. I 

beslutsunderlaget för idrotts- och fritidsnämndens taxor och avgifter saknades avgifter 
för BMX bana och liten ishall. En ny avgift för mediakub har även tillkommit inom 
nämndens verksamhetsområde. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 5 februari 2025 § 44 

• Arbetsutskottets förslag 28 januari 2025 § 37 

• Tjänsteskrivelse daterad 17 januari 2025 

• Bilaga 1, Taxor och avgifter för idrotts-och fritidsnämnden 2025 

• Bilaga 2, Ordförandebeslut om tillägg av taxor och avgifter för 2025 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  
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 § 71 

Svar på motion om att flagga för Uppsala i 
stället för EU från Wouter Voortman (SD) 

KSN-2024-00715 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Wouter Voortman (SD) föreslår i en motion väckt den 23 januari 2024  

 

• att vår kommunflagga skall överta den främsta platsen i vår 
kommunfullmäktigesal, samt  

• att EU-flaggan för tillfället behålls i kommunfullmäktigesalen men 

nedgraderas till tredje platsen. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 11 december 2024 § 375 

• Tjänsteskrivelse daterad 4 oktober 2024 

• Bilaga 1, Motion om att flagga för Uppsala istället för EU från Wouter Voortman 

(SD)   

• Bilaga 2, Riktlinjer för flaggning i Uppsala kommun 

Yrkanden 

Mattias Johansson (C), Hanna Victoria Mörck (V), Tobias Lundblad (S) och Fredrik 

Hultman (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen.  

Alexander von Uckermann (SD) yrkar bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut. 
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Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen mot 
Alexander von Uckermanns (SD) yrkande om bifall till motionen. Ordföranden finner 
att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer  

Sverigedemokraterna (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och 

med följande motivering: 

Självklart skall vår kommunflagga rangordnas högre än EU-flaggan. Sveriges 
kommuner är en strukturell del av Sveriges statsskick, suveränitet och demokrati. 
Detta kommer aldrig en överstatlig union kunna aspirera på med samma 
legitimitet. Sverigedemokraterna kommer alltid prioritera Sverige och sätta 

svenskarnas intressen först. 
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 § 72 

Svar på motion om införandet av 
beredskapslåda med mera från Edvin Alam (M) 

KSN-2024-00718 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen.  

Sammanfattning 

Edvin Alam (M) har 26 februari 2024 lämnat in motion ”Införandet av beredskapslåda i 

skyddsrum som kommunala bolag ansvarar för, samt införa särskilda trygghetspunkter”. 

I motionen föreslår Alam att 

• Uppsala kommun inrättar fasta trygghetspunkter  

• utreda införandet av beredskapslådor. 

Beslutsunderlag  

• Kommunstyrelsens förslag 11 december 2024 § 376 

• Tjänsteskrivelse daterad 18 september 2024 

• Bilaga 1, Motion angående införandet av beredskapslåda i skyddsrum som 

kommunala bolag ansvarar för, samt införa särskilda trygghetspunkter från 

Edvin Alam (M) 

Yrkanden 

Staffan Yngve (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen.  

Fredrik Hultman (M) och Evelina Solem (KD) yrkar bifall till motionen.  

Jonas Petersson (C) yrkar att motionens första att-sats ska besvaras. 

Dominicus Bäckström (SD) yrkar att motionens första att-sats ska besvaras och att 

motionen andras att-sats ska bifallas. 



Sida 55 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns flera förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsens förslag att avslå motionen utses som huvudförslag.  

För att ta fram motförslag till huvudförslaget gällande motionens första att-sats (1) 

ställer ordföranden Fredrik Hultmans (M) yrkande om bifall mot Jonas Peterssons (C) 

yrkande om besvarande. Ordföranden finner att kommunfullmäktige bifaller Fredrik 

Hultmans (M) yrkande om bifall som motförslag till huvudförslaget. 

Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag att avslå mot Fredrik Hultmans 
(M) yrkande om bifall och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag gällande motionens första att-sats (1).  

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag att avslå motionens andra att-

sats (2) mot Fredrik Hultmans (M) yrkande om bifall. Ordföranden finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag och att motionen i sin helhet 

därmed avslås.  

 

 

 

  



Sida 56 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 73 

Svar på motion om att införa ett 
civilkuragepris i Uppsala från Mattias Jansson 
(SD) 

KSN-2024-01509 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 

  



Sida 57 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 74 

Svar på motion om att öka kunskapen och 
medvetenheten kring övergångsåldern från 
Jennie Claesson (L) 

KSN-2024-01783 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 

  



Sida 58 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 75 

Svar på motion om att inrätta ett 
personalutskott under kommunstyrelsen från 
Evelina Solem (KD) 

KSN-2024-02895 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

  



Sida 59 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 76 

Interpellation om att fler ska gå från bidrag till 
egen försörjning från Ehsan Nasari (C) 

KSN-2024-03667 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

  



Sida 60 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 77 

Interpellation om badhus i Gottsunda från 
Kent Kumpula (SD) 

KSN-2024-03668 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 61 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 78 

Interpellation om digitalisering inom 
kommunen från Stefan Hanna (UP) 

KSN-2024-03669 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 62 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 79 

Interpellation om extern granskning av 
hemtjänsten från Ehsan Nasari (C) 

KSN-2024-03670 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 63 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 80 

Interpellation om plan B för spårvägen från 
Ehsan Nasari (C) 

KSN-2024-03671 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 64 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 § 81 

Interpellation om politiskt våld från Jonas 
Segersam (KD) 

KSN-2024-03672 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 65 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 82  

Svar på motion om att starta Jobbpakten från 
Ehsan Nasari (C) 

KSN-2023-01917 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

  



Sida 66 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 83  

Svar på motion om jourskola från Alexander 
von Uckermann (SD) och Kent Kumpula (SD) 

KSN-2024-00322 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 

  



Sida 67 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 84  

Svar på motion om krav på förskoleplats från 
Stefan Hanna (UP) 

KSN-2024-03241 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

  



Sida 68 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 85  

Interpellation angående vägunderhåll från 
Jonas Petersson (C) 

KSN-2025-00274 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 

  



Sida 69 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 86  

Interpellation om elevhälsa från Olle Romlin 
(C) 

KSN-2025-00275 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 

  



Sida 70 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 87  

Interpellation om ett liberaliserat strandskydd 
från John Manders (M) 

KSN-2025-00276 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 71 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 88  

Interpellation om extrapengar till 
kulturhuvudstadsåret från Mattias Johansson 
(C) 

KSN-2025-0027 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 72 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 89  

Interpellation om kvinnojourernas 
finansiering från Ehsan Nasari (C) 

KSN-2025-00278 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

  



Sida 73 (73) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2025-02-24 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. 

Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 90  

Interpellation om Saturnus från Jonas 
Segersam (KD) 

KSN-2025-00279 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga ärendet. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

 

 


